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Spoštovani občanke in občani,

vsak petek 
od 14.-18. ure

PRED OBCINO

 TRŽNICAÊ
BREZOVICA

.

Vse kaže, da bomo praznike vsaj v nižinah preživeli brez omembe 
vredne snežne odeje. K sreči ga je na smučiščih dovolj in vrsta dela 
prostih dni kar kliče po sproščenem uživanju v naravi. Praznovanja 
so običajno povezana tudi s pretiranim uživanjem različnih dobrot, 
ki nam jih ponujajo obložene mize, zato bo nekaj aktivnosti gotovo 
pripomoglo k boljšemu počutju. Pa tudi če praznike preživimo nekoliko 
bolj lenobno s tem ni nič narobe. Včasih se prav prileže. Naredite tako, 
da vam bo lepo. Dovolj smo delali celo leto. 
V občinski upravi smo ob koncu leta nestrpno pričakovali vest, da 
bodo sproščena evropska sredstva z naslova izgradnje vodarne Virje. 
Po tem, ko sama vodarna že leto dni obratuje, je res nerazumljivo, 
da se postopki odobritve in izplačevanja dodeljenih sredstev tako 
neizmerno vlečejo. V težavah se tako ne znajdemo le občine, mi 
smo uspeli veliko večino sredstev založiti iz svojih virov, temveč se 
posledično v njih znajdejo tudi izvajalci in podizvajalci. Večkrat je bilo 
moč slišati in prebrati, kako zapleteni so postopki v Sloveniji, lahko 
je bilo slišati tudi pobude in predloge o poenostavitvah, a dejstva so 
ravno nasprotna. Tako zapletalo se ni še nikoli in tako dolgo odlašalo 
z izplačili tudi ne. No preživeli smo že marsikaj in bomo tudi to in ne 
bomo dovolili, da nam pokvari razpoloženje.
Sicer pa je za nami uspešno leto. Realizirali smo vse zastavljene cilje 

in izpeljali vse načrtovane investicije. Daleč največja je bila seveda 
novogradnja vrtca v Notranjih Goricah. Zgradili smo že veliko objektov, 
a poseben razlog za veselje ob dokončanju tega imamo zaradi dejstva, 
da smo prvič ob začetku šolskega leta lahko ponudili prostor v vrtcih 
vsem otrokom, ki so izpolnjevali pogoje in so to želeli. To je bil velik 
cilj in želja vseh dosedanjih občinskih svetov in verjamem, da bomo 
tudi z novim, ki začenja svoj mandat, prav tako uspešni pri udejanjanju 
načrtovanega.
Še vrsta drugih razlogov je, zaradi katerih lahko vsi skupaj sproščeno 
praznujemo ter optimistično pričakujemo novo leto. Živimo v okolju, 
kjer slišimo in razumemo drug drugega. S svojo udeležbo na različnih 
dobrodelnih prireditvah izkazujete sočutje in razumevanje ljudi v stiski 
in s svojimi prispevki olajšate marsikatero družinsko stisko. Zaradi vas 
bodo nekomu prazniki lepši. 
Upam, da so dobri možje slišali in razumeli vaše želje. Vsakdo ima tudi 
kakšno skrito. Naj se vam v prihajajočem letu uresničijo prav vse.
Želim vam vesel božič in obenem čestitam ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti. Naj vas v novem letu spremlja sreča, zdravje in veselje.
 
S spoštovanjem.  
      Župan Metod Ropret
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Odlok o taksi  
v Občini Brezovica
 

Na podlagi zahtev novega Zakona o urejanju prostora 
(Uradni list RS, št. 61/17, ZUreP-2) je Občinski svet 
Občine Brezovica septembra 2019 sprejel nov Odlok 
o taksi za obravnavanje pobud za spremembe 
namenske rabe prostora in nadomestilu stroškov 
lokacijske preveritve v Občini Brezovica, ki je bil 

objavljen v Uradnem listu RS, št. 67/2018.  
ZUreP-2 je v 109. členu določil, da lahko Občina predpiše takso za 
obravnavanje tistih zasebnih potreb glede prostorskega razvoja, ki 
predstavljajo pobudo za spremembo namenske rabe prostora v OPN. 
Plačilo takse ne zagotavlja spremembe namenske rabe prostora v OPN, 
temveč zgolj obravnavo ustreznosti pobude na občini z vidika njene 
skladnosti s temeljnimi pravili urejanja prostora, cilji prostorskega razvoja 
občine in pravnimi režimi v prostoru ter z vidika možnosti opremljanja 
zemljišča s komunalno opremo in drugo gospodarsko javno infrastrukturo.  
Lokacijska preveritev je nov institut, ki ga je uvedel ZUreP-2, ki pod 
določenimi pogoji omogoča spremembe prostorskega načrtovanja 
brez spreminjanja OPN ali OPPN. Postopek je urejen v 127–133. členu 
ZUreP-2. V 132. členu je določeno, da občina za izvedbo lokacijske 
preveritve investitorju zaračuna nadomestilo stroškov, ki ji nastanejo 
v tem postopku. Več informacij prejmete na spletnih straneh Občine 
www.brezovica.si ali se obrnite na Občinsko upravo, 01/3601770.

Obisk Božička
 

Božiček je tudi letos s pomočjo župana, gospoda Metoda Roperta, in 
svojih zvestih pomočnic razdelil ogromno daril, se fotografiral, nato pa 
odhitel v Podpeč, v Notranje Gorice, nazadnje pa še na Brezovico.  
Celo leto smo se trudili biti pridni, in ker nas je obiskal in prinesel kar 
smo si želeli, se bomo trudili še naprej.

Darja Gačnik

Komunala na Občini 
Brezovica
 

Leto se izteka in sedaj je že čas, da načrtujemo nove 
projekte in programe za leto 2019. Na področju 
varovanja okolja in ravnanja z odpadki bo novo leto 
prineslo kar nekaj sprememb in novosti. Skupaj z 
našim JKP Brezovica smo že pričeli akcijo razdeljevanja 

posodic za odpadna olja iz gospodinjstva. Posodice lahko dobite na 
JKP Brezovica, ki jih bo v prvih mesecih leta 2019 razdelilo tudi v vsa 
gospodinjstva. Obširne informacije in pozitivnost tega projektu bodo 
sledile v januarski številki našega glasila.  
Na področju odpadkov načrtujemo skupaj s podjetjem Snaga v letu 
2019 z modrimi zabojniki za papir opremiti krajevno skupnost Podpeč 
- Preserje. Odzivi uporabnikov, ki že imajo modre zabojnike za papir, so 
zelo pozitivni in prispevajo k čistejši okolici.   
V prvi polovici leta 2019 pa prav tako s podjetjem Snaga načrtujemo 
premično zbiralnico nevarnih odpadkov in odpadne električne in 
elektronske opreme. Zbiralnica bo postavljena v vseh krajevnih 
skupnostih, urnik bomo objavili v pomladanskih mesecih.  
Je že res, da si ga vozniki ne želimo, a vseeno naj ga prineseta Božiček 
in Dedek Mraz. Da, o snegu govorimo. Upajmo na bele praznike in 
veliko užitkov za najmlajše.  
Komunalni oddelek Občine Brezovica vsem želi lep Božič in srečno v 
letu 2019. Morda vam ga bomo polepšali prav na oddelku za komunalo 
z investicijo, ki si jo že dolgo želite … 
  
 Marko Čuden

Nestrpno smo pričakovali dan, ko nas bo obiskal Božiček. V soboto, 
8. decembra, nas je ta tudi obiskal, kar pomeni, da smo bili celo leto 
zelooo pridni.  
Letos, kot vsako leto doslej, se je Božiček najprej ustavil na Rakitni, kjer je 
vzdušje bilo praznično, otroci nasmejani in razuzdani. Z velikim zanimanjem 
so si otroci v spremstvu svojih staršev ogledali predstavo z naslovom Elsa 
reši Božič ter ob zaključku vsi skupaj priklicali Božička in sneženje.  
Tisti, ki ne verjamejo v čarovnijo, jo ne bodo nikoli našli je nekoč dejal 
Roald Dahl. Nekaj čarovnije in fantazije je bilo med nami, kajti ob 
zaključku predstave je dejansko začelo snežiti na Rakitni.  
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Novoletni županov sprejem
Brezovica, 5. december 2018 – Tradicionalni županov sprejem 
podjetnikov – priložnost za voščilo, predstavitev (prepoznavanje), 
mreženje in nenazadnje druženje. 

Župan je v slavnostnem nagovoru v uvodnem delu poudaril, da je 
razvoj in dogajanje občine lahko marsikomu vzor, kot tudi da so v 
okviru občinske uprave zelo ponosni na javne zavode. Največji uspeh 
je Javno komunalno podjetje Brezovica, d. o. o., ki je doživelo največje 
premike in razcvet. Podjetje se je kadrovsko in strokovno okrepilo, v 
zadnjih nekaj letih pa je bilo podjetju v upravljanje dano dodatnih 40 
milijonov evrov sredstev.  
Hvale vredno dejstvo je tudi, da občina sodi med občine, kjer je podjetniška 
dejavnost v porastu ter da se je bistveno dvignil nivo plač. Sodeč po 
analizi, ki je bila izvedena po sistemu telefonskega anketiranja in zbiranja 
mnenj, pa občina zaseda drugo mesto v izpolnjevanju svojih zavez – in to 
je izjemen uspeh, pred katerim prednjači samo občina Ajdovščina.  
S postopnimi koraki in jasno vizijo, občino čaka še investicija v športno 
dvorano, avtocestni izvoz, poslovna cona, poslovni center ter naložbe 
v varnost in okolje.  
Na letošnjem županovem sprejemu se je predstavil Zavod Andrej 
Pegan, ki nudi pomoč invalidom, osebam s poškodbami glave in 
socialno ogroženim osebam. Njihovo poslanstvo je medsebojna pomoč 
in druženje ter skupno ustvarjanje lastnih izdelkov. Med vsemi izdelki 
je pozornost pritegnila ptičja hišica, ki je izdelana iz naravnega lesa iz 
slovenskih gozdov, zato predstavlja popolnoma slovenski izdelek. 
Vsi zaposleni na občinski upravi in vsi mi si bomo tudi v prihodnje 
prizadevali delati dobro, uresničevati zastavljene cilje z namenom, da bodo 
občani zadovoljni s kvaliteto življenja v občini. S temi željami je župan 
zaokrožil čestitko za uspešno poslovno in srečno prihajajoče leto 2019.  
V nadaljevanju je župan pozval vse prisotne na pogostitev in sproščeno 
druženje.

Darja Gačnik

1. redna seja občinskega 
sveta Občine Brezovica
V četrtek, 6. decembra 2018, se je v Modri dvorani na Brezovici prvič 
sestal novoizvoljeni občinski svet Občine Brezovica. Seja se je pričela 
z nagovorom starega in novega župana, g. Metoda Ropreta.  Izrazil 
je prepričanje, da bo šlo vsem svetnikom delo dobro od rok, kar je 
navsezadnje naloga vseh nas skupaj.  

December je bogat z različnimi dogodki in prireditvami, med njimi 
je tudi županov tradicionalni sprejem za predstavnike gospodarskih 
družb, predstavnike javnih zavodov in druge vidne predstavnike 
družbenega življenja v lokalni skupnosti. Na letošnjem županovem 
sprejemu, ki je bil organiziran v Modri dvorani s pričetkom ob 18. uri, je 
bilo prisotnih veliko povabljen predstavnikov.  

V JANUARJU 2019 ODPIRAMO NOVE SKUPINE!

www.ini-mini.si

SREČNO 2019!
PILATES 

JOGA

SOLO SALSA,

BRAINOBRAIN

LATINO MIX
(začetna in nadaljevalna skupina)

(začetna skupina)

Tržaška 392, 1351 Brezovica
041/433 033 

INI-MINI d.o.o.

(na pilates napravi)

IND. VADBE

ZRAVA HRBTENICA 
(moška skupina) 

(začetna, nadaljevalna in  
power skupina) 

(začetna, nadaljevalna in  
power skupina) 

Gasilci PGD Brezovica se 
vam zahvaljujemo za 
sodelovanje in vam 

voščimo vesele božične in 
novoletne praznike.

SREČNO 2019
PGD Brezovica
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Po potrditvi prisotnosti je o poteku in izidih občinskih volitev poročala 
predsednica Občinske volilne komisije Občine Brezovica, ga. Nadja 
Podobnik Oblak. Povedala je, da je bilo na tokratnih volitvah 4 % 
več volilnih upravičencev, volilna udeležba je bila malenkost večja, 
neveljavnih glasovnic pa je bilo manj, kot na prejšnjih volitvah. 
Delo komisije je potekalo nemoteno, izjemno konstruktivno in brez 
posebnosti. Zoper delo komisije ali rezultate volitev ni bila vložena 
nobena pritožba. Čestitala je vsem izvoljenim članom občinskega 
sveta ter županu za izvolitev in povedala, da ne dvomi v njihovo dobro 
delo in da se zavedajo, da delajo v dobro vseh nas. Tudi župan, g. 
Ropret se je predsednici zahvalil za dobro opravljeno delo. 
Nadalje je župan, g. Ropret, na podlagi predhodnega usklajevanja 
predlagal imenovanje mandatne komisije, ki so jo svetniki soglasno 
potrdili v naslednji sestavi: 

3 6 5  B L A G O V N I H  Z N A M K .

4  N A K U P O V A L N A  S R E D I Š Č A .

1  D A R I L N I  B O N .

P R O D A J A  V  P O S L O V A L N I C I  L O T E R I J E  V  C E N T R U  V I Č
A L I  N A :  D E S E T A K . S I

Marko Čuden, Martin Cvetko in Janez Marinčič. 
Nato je predstavnik ravno imenovane mandatne komisije predlagal 
potrditev mandatov naslednjim članom Občinskega sveta: 
Bošnjak Ljiljana, Cvetko Martin, Čuden Marko, Hosta Milan, Jesenko 
Breda, Kovačič Gorazd, Kozin Patricija, Lekan-Štrukelj Mateja, 
Marinčič Janez, Oblak Saša, Ogrič Aleš, Plešnar Eva, Raušl Polonca, 
Repar Miran, Rihtar Primož, Rogelj Jernej, Rus Miha in Zaletel Klemen. 
V naslednji točki dnevnega reda so svetniki soglasno potrdili tudi 
mandat županu Metodu Ropretu. 
Za konec so svetniki potrdili še imenovanje Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja v naslednji sestavi: 
Marko Čuden, Martin Cvetko, Janez Marinčič, Miha Rus in Gorazd 
Kovačič. 
S tem se je seja končala, župan pa je ob koncu še enkrat čestital vsem 
za potrditev mandatov in povedal, da je pred njimi zahtevno delo. 
Potrebno bo sprejeti nekaj pomembnih odločitev, ki bodo vplivale na 
delovanje občine. S strani občinske uprave se bodo potrudili, da bodo 
pripravili gradiva in vse potrebno, da bodo delo občinskemu svetu kar 
najbolj olajšali. Svetnikom so pripravili tudi skromna darila ob nastopu 
mandata. Ob tem je župan svetnike povabil k udeležbi na jutrišnjem 
dobrodelnem bazarju na OŠ Brezovica in jim položil na srce, naj se 
skušajo udeležiti kar največ občinskih dogodkov v bodoče, saj s tem 
pokažejo, da svoje naloge jemljejo resno. 

 Miha Žgajnar
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11. dobrodelni bazar 
županovega sklada
Dobrodelnost pomeni delati dobro. Gre za vzajemnost, enkratno 
dejanje, ki ima dolgoročne in trajnostne učinke. In v tem duhu je 
v petek, 7. decembra, letos enajstič zapored potekal dobrodelni 
županov sklad Občine Brezovica.  
Ob vstopu v avlo osnovne šole Brezovica je bilo moč začutiti, da 
sta se združila ustvarjalnost in dobrodelnost. Na stojnicah je bilo 
nemalo število unikatno in izvirno izdelanih daril, od zdravilnih krem, 
lasnih sponk in drugih dodatkov za lase, domačih čajev, piškotov, 
potaknjencev, sveč, poslikav na keramiko, izdelkov iz blaga in še bi 
lahko naštevali. Vse te izdelke pa so z veliko mero domišljije ustvarili 
osnovnošolci, otroci iz vrtcev in njihovi mentorji. Korak stran, v Brezovi 
avli, pa se je odvijal kulturno-razvedrilni program z nastopajočimi, 
katerega sta povezovali Eva in Manca, prav tako nekdanji učenki 
osnovne šole Brezovica.  
Vsi nastopajoči, mali in malo večji so vsem obiskovalcem narisali 
nasmeh na obraz in staršem sijaj ponosa v očeh. Prav vsi so bili izjemni. 
Nemalokrat dobrodelnost povezujemo izključno in samo z nakazili 
in denarno pomočjo, pa vendar se dobrodelnost ne kaže samo v 
darovanju materialnih stvari kajti, ko dajemo svoj čas, svoj trud in 
sebe, dajemo stvari, katerih ni mogoče kupiti, pa vendar vsakemu od 
nas pomenijo veliko. In tudi ob tej priložnosti je z nagovorom vsem 
namenil svoj čas in trud župan, gospod Metod Ropret, s sodelavci. 
Slednji so z dobro voljo optimistično pomagali pri srečelovu. 
V 11 letih delovanja je bilo podeljenih 101 enoletnih štipendij 
v skupnem znesku 70.000 evrov in nakazanih 72.650 evrov 252 
posameznikom in družinam iz naše občine. 
Na letošnjem bazarju je bilo zbranih največ v vseh letih doslej, kar 
6.000 evrov. Ves denar bo nakazan v Dobrodelni županov sklad in 
bo namenjen socialno šibkejšim družinam občine Brezovica. Na tej 
točki Občina Brezovica izreka iskreno zahvalo vsem donatorjem, 
sponzorjem, osnovnima šolama Brezovica in Preserje, vrtcu Brezovica 
s pripadajočimi enotami, vsem vzgojiteljem in učiteljem, staršem in 
vsem otrokom in nastopajočim ter ostalim, ki so prav tako sodelovali 
pri tem dogodku. 
Ob takem izkupičku, neverjetnih in prekrasnih izdelkih ter celotnem 
programu smo lahko veseli, da smo skupaj ponovno delovali pod 
geslom Dobrodelnost je zlata veriga, ki povezuje človeštvo.  
»Količina denarja ni merilo radodarnosti; prava radodarnost se kaže v 
tem, ali znate svoj denar upravljati s srcem.« (S. Orman) Hvala vam, ker 
ste bili radodarni s srcem. 

Sponzorji Dobrodelnega županovega sklada Občine Brezovica 2018:

8 Cvetličarna Anna d.o.o., Brezovica

9 Čebelarstvo Ponikvar, Podplešivica

10 Čebelarstvo Tatjana Grdadolnik, 

Brezovica

11 Dejan Stojanov, dr. dent. med., 

zasebni zobozdravnik, Podpeč

12 Drink-Team

1 Avtocenter Špan d.o.o., Brezovica

2 Avtoservis Istenič, Vnanje Gorice

3 Avtostoritve Rogelj d.o.o, Preserje

4 Benotours, Breda Jesenko s.p.

5 Biodinamična kmetija Ekozelnik

6 Boson d.o.o, Ljubljana

7 Cvetka Sedej s.p., Notranje Gorice

13 Ekološka kmetija Božeglav, Štorje, Sežana

14 Eurospin, PE Brezovica

15 Evroplus d.o.o., Vrhnika

16 Fast food Gricko, Brezovica

17 Findes d.o.o., Ljubljana

18 Frizerstvo Simona Brolih, Djilas s.p., 

Vnanje Gorice

19 G Šport - Brezovica

20 Gostilna Amfora, Vnanje Gorice

21 Gostilna Kavčič, Brezovica

22 Gostilna Kopač, Brezovica

23 Gostilna Ponvica

24 Grebenc d.o.o, Preserje

25 HaloBager d.o.o.

26 Hestia pro d.o.o., Na Pobočju 7, Brezovica

27 Hotel Rakitna – Efekt d.o.o., Rakitna

28 Hotenjka d.o.o., Brezovica

29 Ilija Stojanov, dr. dent. med., Zobna d.o.o., 

Vnanje Gorice

30 Jack Wolfskin, Simpro d.o.o, Brezovica

31 Janin sladki kotiček, Brezovica

32 Jest d.o.o., Zgornje Bitnje 56 a, 4209 

Žabnica

33 JKP Brezovica

34 Kašča Mrlačnik, Brezovica

35 Kitajska restavracija Beijing Tržaška, 

Brezovica

36 Ključavničarstvo Marinčič, Janez Marinčič, 

Notranje Gorice

37 Ključek d.o.o., Vnanje Gorice

38 Kmetija Ceste – Marija Pirc

39 Kmetija Dolenc

40 Kmetija Furlan

41 Kmetija Košak

42 Kmetija Urbančič – Pr' Andrejezovi Nuši

43 Kralj trade d.o.o

44 LabTeh, d.o.o. Ljubljana

45 Lekarna Ljubljana

46 Lesing d.o.o., Kočevje

47 Lidija Sojer, Podplešivica

48 LPP, Ljubljana

49 Mediatis d.o.o., poslovne storitve

50 Mediaval d.o.o., Vnanje Gorice

51 Mercator d.d., Lj.

52 Milan Narandža, Poslovna enota Pekarna 

Kovač

53 Mizarstvo Laklur Rogelj, Jezero

54 Mladinska knjiga - založba, Ljubljana

55 Mladinska knjiga trgovina d.o.o., Ljubljana

56 Mojca Mazi, s.p., Jezero

57 M-style frizerski salon, Brezovica

58 Na Pot d.o.o., Brezovica

59 Obeliks varovanje, Brezovica

60 Odenja, Notranje Gorice

61 Optika Babnik, Tržaška, Ljubljana

62 Optika Suke

63  Patronažna služba, Saša Prelog

64 Petrol servis Podpeč, Rogelj Franci

65 Picerija Jezero, Fras Mateja

66 Picerija Siciljana, Dragomer

67 Piskar d.o.o., Ljubljana

68 Pizzerija Pr'Pavlet – Matej Selan s.p., 

Notranje Gorice

69 Pleško cars d.o.o., Brezovica

70 Po nasvet, zavarovalniško 

svetovanje d.o.o., Brezovica

71 Point d.o.o., Ljubljana

72 Pot d.o.o., Ljubljana

73 Prigo - tehnična trgovina, Podpeč

74 Prigo d.o.o., Brezovica

75 Prims d.o.o., Ljubljana

76 Projektni atelje Arhia 1, Anica 

Šuštaršič

77 Prolah d.o.o.Ljubljana

78 R. M. frizerske storitve, Dolgi most

79 Radio 1

80 Smučarska šola Prvak

81 Solis kozmetika Marbara Modic s. 

p.

82 Sukno, Božič Preserje

83 Svečarstvo Kogovšek

84 Šiviljstvo Rebecca, Podpeč

85 Tapetništvo Debevec Milan, 

Podplešivica

86 Telekom Slovenija

87 Trgovina Karin d.o.o., Brezovica

88 Urbania d.o.o., Peter Lovšin

89 Urh d.o.o, Preserje

90 Varbo – Boštjan Skopec s.p., Lj.

91 Veselo frizerstvo, Vesna Marinko, 

Brezovica

92 Veterina Barje d.o.o., Brezovica

93 Vrtnarija Košir-Lunder, Notranje 

Gorice

94 Vrtnarstvo Filipič s.p., 

Podplešivica

95 Woody caffe - Brezovica

96 Založba Morfem

97 Založba Učila International, Tržič

98 Zavarovalnica AS

99 Zavarovalnica Triglav, Ljubljana

100 Zavod Andrej Pegan

Hvala vsem in še veliko poslovnih uspehov!
Upravni odbor Dobrodelnega županovega sklada Občine Brezovica
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Zahvala Sveta KS Vnanje 
Gorice in voščilo
Novoizvoljeni člani Sveta KS Vnanje Gorice se zahvaljujemo krajanom 
za zaupanje in podporo na lokalnih volitvah. Obljubljamo, da se bomo 
po najboljših močeh zavzemali za razvoj in napredek našega kraja. Ob 
tej priložnosti vam želimo vesele praznike in srečno v 2019.

 Svet KS Vnanje Gorice

KS Notranje Gorice - Plešivica
 
Volilna mrzlica se je že polegla in nova sestava sveta KS Notranje Gorice 
- Plešivica se je že sestala na prvi seji. Za člane sveta krajevne skupnosti 
Notranje Gorice - Plešivica so bili izvoljeni: Marko Čuden, Luka Debevec, 
Andreja Povirk Aljančič, Danica Filipič, Tanja Dular, Zdravko Kavčnik, 
Martin Cvetko, Neža Kušar in Saša Oblak. Svet krajevne skupnosti je 
izvolil tudi novo vodstvo. Za predsednika KS Notranje Gorice - Plešivica 
je bil izvoljen Zdravko Kavčnik, za podpredsednika pa Luka Debevec. 
Člani sveta se bomo sestali ponovno v mesecu januarju, kjer bomo 
pripravili projekte za leto 2019. Uradne ure ostajajo v znanem terminu 
in sicer bomo dostopni vsak torek od 17. do 18. ure v prostorih KS 
Notranje Gorice - Plešivica, Podpeška cesta 380.  
Lepe praznike in srečno v letu 2019.  
 Zdravko Kavčnik

KS Rakitna
Spoštovane krajanke in krajani Rakitne, novi Svet KS Rakitna je za svojo 
predsednico izvolil Barbaro Kovačič, za podpredsednika pa Primoža 
Poredoša. Čestitke obema! Izbira je optimalna, gre za kombinacijo 
izkušenj in novega zagona. Kot sem napovedal že pred volitvami, se 
sam nisem potegoval za izvršno funkcijo v KS, saj imam preveč drugih 
obveznosti za dnevno operativo. Tudi sicer menim, da je treba dajati 
priložnosti novim ljudem, sploh če so se kje že izkazali. Kot član Sveta 
KS in občinski svetnik bom seveda še naprej pomagal pri posameznih, 
zlasti zahtevnejših nalogah. Med drugim smo se dogovorili, da bom še 
naprej pisal poročila o delu KS v Barjanskem listu. 
Ob tej priložnosti se v imenu krajanov in v svojem imenu zahvaljujem 
Barbari Kovačič za izvrstno timsko delo in vse rezultate v prejšnjem 
mandatu, pa tudi krajevnim svetnikom in svetnicam za njihov 
prispevek: Gregorju Koširju, Srečotu Lipovcu, Tomažu Šivicu, Barbari 
Bezek in (do odselitve) Mirjani Štupici. In tudi tajnici KS Majdi Nestorović 
za zanesljivo delo in podporo. 
Odbori Občinskega sveta se bodo konstituirali po novem letu. Dogovor 
med svetniškimi skupinami je tak, da bo Lista za Rakitno imela 
predsednika odbora za finance in statut, člana kadrovske komisije 
KVIAZ in člana nadzornega odbora. Za zadnjo funkcijo sem predlagal 
našega krajana Anžeta Šukerja, ki je izvrsten pravnik. 

KS je skupaj z LAS Barje z zaledjem oddala na MGRT zahtevek za izplačilo 
EU sredstev za novo igrišče nad šolo. Zdaj bomo čakali na uradniške 
mline, da KS pride v finančnem smislu spet na zeleno vejo. 
Medtem pa že delamo na dveh novih projektih. Prvi bo, upam, uresničen 
že kmalu, odvisen pa je tudi od vremena. Skupaj s prostovoljci Športnega 
društva bomo na delu asfaltnega igrišča pri šoli postavili nizko ogrado 
iz plohov, zaledenili ploščad in napeljali začasno razsvetljavo. Ledeno 
ploščad za drsanje in hokej bo tako mogoče uporabljati tudi ob 
delovnikih zvečer. Led na jezeru je seveda tudi dobrodošel, vendar je 
zanj potrebno daljše obdobje mrzlega in suhega vremena, kar se ne 
zgodi vsako leto. Ledeno ploskev na igrišču pa je mogoče napraviti v 
enem mrzlem večeru. Upamo, da bo občina uspela s kandidaturo na 
LAS Barje pridobiti EU sredstva za stalno razsvetljavo in prenovo igrišča. 
Montažna ograda iz plohov bo naložba tudi za takrat. 
Drugi projekt je šele v fazi pridobivanja soglasij in zatem gradbenega 
dovoljenja. Gre za kolesarski park z grbinami, ki ga nameravamo 
zgraditi v podaljšku terase nad šolo, naprej od novega igrišča. Projekt do 
pridobitve gradbenega dovoljenja vodita Anže Šuker in Urška Strmčnik. 
Sledita priprava kandidature za EU sredstva in, če bo ta uspešna, 
izgradnja verjetno v letu 2020. Gugalnice z novega igrišča smo čez zimo 
pospravili na toplo, saj lahko gumijasti deli na mrazu razpokajo. 
Vsem krajankam in krajanom želim v imenu KS zdravja, sreče, 
medsebojnega razumevanja in sodelovanja v novem letu 2019. 

 Gorazd Kovačič
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Krajevna skupnost Brezovica 
zagnano naprej
 
Minila sta dobra dva tedna od lokalnih volitev, ko je že bila sklicana prva 
seja KS Brezovica v novi sestavi. Na seji se je zbralo vseh 9 izvoljenih članov 
in sicer v sestavi: Boris Malovrh, Kristina Rihtar, Marjan Mravlje, Dušan Artač, 
Gregor Urbančič, Luka Mavsar, Aleš Bokavšek, Nejc Vesel in Anton Slana.  

Iz KS Podpeč - Preserje
Leto 2018 se neizbežno bliža koncu. Tudi lokalne volitve so se 
uspešno zaključile. Nov svet KS Podpeč - Preseje je že opravil 
prvo konstitutivno sejo 4. decembra, na kateri so bili potrjeni 
mandati članov KS in izvoljen predsednik in podpredsednik KS. 
Za predsednika KS sem bil potrjen še za nadaljnja štiri leta, za 
podpredsednika KS pa je bil imenovan Alojzij Plahanc. 
Ob tej priliki se zahvaljujem za vaše izkazano zaupanje vodenja 
naše Krajevne skupnosti v naslednjem obdobju. Svetnikom, ki so 
mandat zaključili, se zahvaljujem za uspešno sodelovanje. Novim 
pa želim konstruktivnega delovanja v korist naše KS.   
Ob koncu leta 2018 se v imenu Sveta KS Podpeč - Preserje 
zahvaljujem vsem krajanom, ki so spremljali in podpirali naše 
delovanje. Predvsem bi se zahvalili za dobro sodelovanje Občinski 
upravi Občine Brezovica, posebej županu in podžupanu.  

Vsem krajanom in krajankam KS Podpeč - Preserje 
želim vesele in prijetne božične praznike ter srečno, 
zdravo in uspešno novo leto 2019.  

 KS Podpeč - Preserje, Šuštaršič Janez
Skladno s statutom Občine Brezovica člani sveta KS izmed sebe izvolijo 
novo vodstvo. Kot novi/stari predsednik KS Brezovica je bil izglasovan 
Boris Malovrh, kot podpredsednik pa Nejc Vesel.  
Tako predsednik kot tudi podpredsednik sta poudarila, da se bodo 
dokončali že začeti projekti v preteklem mandatu ter v čim večji možni 
meri izpeljali projekti, ki si jih bodo člani KS Brezovica zadali v mandatu 
2018–2022.  
Ob tem pa bi radi pozvali vse krajane KS Brezovica, da se v primeru vprašanj 
in težav s področja gospodarske in cestne infrastrukture, socialnega 
varstva, športa … obrnejo na pisarno KS Brezovica, Tržaška cesta 390, 
1351 Brezovica oziroma na e-pošto: ksbrezovica@brezovica.si.   
 
 KS Brezovica

SREČNO, ZDRAVO, 
USPEŠNO IN 

VESELJA POLNO 
2019 

VAM ŽELI 

KS BREZOVICA!

Odlok o turistični in 
promocijski taksi v Občini 
Brezovica
Na podlagi zahtev novega Zakona o spodbujanju razvoja 
turizma (Uradni list RS, št. 13/18,  ZSRT-1) je Občinski svet 
Občine Brezovica septembra 2018 sprejel nov ODLOK  O 
TURISTIČNI IN POMOCIJSKI TAKSI V OBČINI BREZOVICA, ki je 
bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 67/2018 in je dostopen na 
https://bit.ly/2CsCwy6.

Določbe Odloka glede višine turistične takse in predpisane 
promocijske takse se uporablja od 1. 1. 2019 dalje. Višina 
turistične takse ostaja 0,92 €, ki pa se ji prišteje še promocijska 
taksa v sorazmerni višini 0,23 €. Skupna višina obeh taks tako 
znaša 1,15 eurov na osebo na dan. Turistično in promocijsko 
takso iz prvega in drugega odstavka 3. člena Odloka bodo 
zavezanci nakazali na poseben račun Občine Brezovica do 25. 
dne v mesecu za pretekli mesec in na predpisan način, ki bo 
objavljen na spletnih straneh občine.

Za več informacij se lahko obrnete na Občinsko upravo, 
01/3601770 in info@brezovica.si.
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Projekt mobilnosti KA  
– 101 Erasmus+ v Firencah
 
V marcu 2018 sem se udeležila izobraževanja z naslovom: Classroom 
practice and stress management – review your teaching skills and 
practice mindfulness. 
Prvi teden je bil namenjen spoznavanju učnih tehnik. Primerjali smo 
različne načine poučevanja, obravnavali študije primerov. Veliko časa 
smo namenili motivaciji, ključnim kompetencam, projektnemu učenju, 
spremljanju dosežkov, ocenjevanju in drugim oblikam povratnih 
informacij. Povratne informacije so kot zajtrk prvakov. Če učenci ne vedo, 
kje so in kaj se morajo še naučiti, jih težje usmerjamo v nadaljnje delo.
Drugi teden izobraževanja je bil namenjen vnašanju čuječnosti v 
učiteljevo delo. Ko smo čuječi, je vsa naša pozornost usmerjena 
na trenutno izkušnjo. Zavedamo se misli, čustev, občutkov, namer, 
zunanjega dogajanja. Pomaga vzgojiti globoko izkušnjo notranje 

Svoj pečat doda reka Arno z neštetimi mostovi, najbolj poznan je Ponte 
Vecchio, ki edini ni bil uničen med bombardiranjem v 2. sv. vojni, kajti 
celo sovražniki so se zavedali njegove pomembnosti in enkratnosti. Od 
ostalih lepot, ki jemljejo dih in dajejo navdih, bi izpostavila še Galerijo 
Ufizzi in Gallerio dell Accademia, ki sta polni evropske umetnosti. 
Sprehod ob reki Arno do vzpetine nad mestom s petmetrskim kipom 
Davida je najlepši ob sončnem zahodu. Zaključek dneva v cerkvici nad 
Davidom ob petju menihov pa je povabilo za naslednji obisk. 
Izobraževanje v okviru projekta Erasmus+ mi bo ostalo v spominu 
zaradi mnogih spoznanj, do katerih sem prišla s pomočjo naših 
učiteljev in drugih udeležencev izobraževanja, ki so prihajali iz Italije, 
Francije, Japonske, Nemčije, Portugalske in Finske. Iz Slovenije sem bila 
edina predstavnica in v dveh tednih bivanja v Italiji nisem slišala niti 
besede slovensko, kar se mi je zgodilo prvič med bivanjem v tujini. 
 
 Breda Bizjak Škof, šolska svetovalna delavka

Javni razpis za vpis v vrtec, 
enoto Podpeč,  
z dnem 1. 4. 2019
 
S 1. 4. 2019 se v enoti Podpeč odpira oddelek za otroke stare 1–2 leti, 
ki bodo do 1. 4. 2019 stari najmanj 11 mesecev. Predvideno število 
prostih mest za omenjeni oddelek je 12. 
Vabimo vas, da oddate Vlogo za sprejem otrok v vrtec najkasneje do 
18. 1. 2019. Vlogo za sprejem otrok v vrtec je na voljo v vseh enotah 
vrtca in na spletni strani vrtca (www.vrtci-brezovica.si). Oddate jo 
lahko na upravi vrtca ali pošlje po pošti na naslov: Vrtci Brezovica, Nova 
pot 9, Vnanje Gorice, 1351 Brezovica. K vlogi naj bodo priložena vsa 
potrebna dokazila. 
V februarju 2019 bo zasedala Komisija za sprejem otrok na podlagi 
prispelih vlog in Pravilnika o sprejemu otrok. Vrtec bo starše pisno 
obvestil o sprejemu otrok še v istem mesecu. Pravilnik o sprejemu 
otrok v Vrtce Brezovica je dostopen na spletni strani vrtca: www.vrtci-
brezovica.si. Podrobnejše informacije o vpisu otroka v vrtec lahko 
dobite vsak dan od 12.30 do 15.00 v enoti Vnanje Gorice, Nova pot 9 
(tel.: 01 365 12 33).  Z lepimi pozdravi,  
 
 Liljana Bošnjak, ravnateljica vrtca

mirnosti, dobrega počutja in pozitivnega samovrednotenja. Zmanjšajo 
se občutki stresa, tesnobe, depresije. Čuječnost poznajo vse vrste 
psihologije, vse terapevtske prakse, vse religije, imena zanjo pa so 
različna. Nekateri to imenujejo zavedanje, kontakt, opazujoči ego, 
prostolebdeča pozornost. 
Največjo vrednost so zame imele vsakodnevne prakse čuječnosti. Vsak 
dan je bil posvečen drugemu področju: telesu, čutih, čustvih, mislim 
ter komunikaciji, ki smo jih zadnji dan povezali v celoto in delali na vseh 
področjih hkrati. Zanimiva so bila tudi teoretska izhodišča čuječnosti, 
spoznali smo utemeljitelje čuječnosti, kako čuječnost deluje na telo, 
zgodovino in razvoj čuječnosti, pozitivne učinke in pasti, pomen 
čuječnosti pri osebah s posebnimi potrebami. 
Čas po predavanjih je bil namenjen spoznavanju kulture, umetnosti in 
zgodovine Firenc. 
Firence so rojstni kraj renesanse, Michelangelovega Davida in Da 
Vincijevih mojstrovin. Mesto hrani polno spominov na vladanje močne 
družine Medičejcev, mnogih verskih in republikanskih revolucij. Danes 
je to bogato turistično in gospodarsko mesto, ki je glavno mesto 
italijanske dežele Toskane z več kot 380.000 prebivalci. Mesto privlači 
milijone turistov vsako leto. UNESCO je leta 1982 zgodovinski center 
Firenc razglasil za svetovno dediščino. Forbes pa je mesto zaradi 
umetniške in arhitekturne dediščine mesto uvrstil med najlepša na 
svetu. In temu res ne gre oporekati. 

»Želje so kot iskre, ki pod pepelom tlijo  
in ko pepel odgrneš, tiho zagorijo!  

Tihe in neskaljene sreče v letu 2019  
vam želi PGD Vnanje Gorice«
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Podružnična šola Jezero  
– da ali ne?
Podružnična šola Jezero ima bogato tradicijo. Stavbo so za pouk odprli 
v jeseni leta 1925, šola pa je obstajala že v šolskem letu 1921/22 v 
sosednji stavbi. Skozi vsa leta je bil vpis otrok dovolj velik, da je bilo 
zagotovljeno delovanje šole. Pouk se odvija večinoma v samostojnih 
oddelkih, v primeru manjšega vpisa otrok pa je delo organizirano v 
kombiniranem oddelku. Delo v OPB poteka v kombiniranih oddelkih, 
kar je za učence zelo dobro, saj so med seboj povezani in čutijo večjo 
pripadnost drug drugemu. 

raje prepišejo svoje otroke v Preserje. Zavedamo se, da mora šola, ki 
deluje na dveh lokacijah, vložiti več truda, časa in sredstev za ustrezno 
vzdrževanje stavb, usklajevanje prevozov učencev in organizacijo 
samega dela. 
Krajani se zavzemamo za ohranitev šole v vasi in ob tem podajamo 
nekaj možnih lokacij za nadomestno gradnjo. Kot najustreznejšo 
lokacijo predlagamo zemljišče ob vrtcu. Z gradnjo na tej lokaciji bi 
imeli koristi tako vrtec, kot tudi šola. Pridobili bi nove prostore, ki bi 
jih lahko racionalneje uporabljali tako vrtčevski, kot tudi šolski otroci, 
v popoldanskem času pa bi bili prostori lahko namenjeni tudi za druge 
aktivnosti, na primer glasbeno šolo, športne dejavnosti in podobno. 
S prestavitvijo šole k vrtcu bi se vzpostavila boljša povezanost in lažji 
prehod otrok iz vrtca v šolo. S tem bi olajšali delo tudi staršem glede 
prevoza otrok. 
Poleg te lokacije pa predlagamo še dve drugi. Kot možno lokacijo 
vidimo tudi zemljišče nasproti kamnoloma na Jezeru in zemljišče ob 
gasilskem domu na Jezeru. 
Zaradi vsega naštetega naprošamo krajane in odgovorne na KS in 
Občini Brezovica, da nas podprete v naših prizadevanjih za ohranitev 
PŠ v kraju. 

Predstavniki skupine za ohranitev PŠ Jezero:
Ana Podboj Bohinc (Skupina za ohranitev šole na Jezeru), Borut 
Pirnat (Lista mladih in zelenih občine Brezovica), Janez Pristavec 
(Svetnik KS Podpeč - Preserje, N.Si), Jelka Lenaršič (predstavnica 
staršev 1 in 2B razreda Jezero), Lovro Vidmar (Svetnik KS Podpeč - 
Preserje, SLS), Rok Petkovšek (Skupina za ohranitev šole na Jezeru), 
Saša Rebernak (predstavnica staršev 3B razreda Jezero), Vanja 
Rogelj (Svetnik KS Podpeč - Preserje, Lista mladih in zelenih občine 
Brezovica)

Vabilo k vpisu otrok  
v Vrtce Brezovica
Spoštovani! 
Vljudno vabljeni k vpisu otrok v Vrtce 
Brezovice, kjer imamo posamična prosta 
mesta za naslednje starosti in enote: 
· Enota Vnanje Gorice 1 x letnik rojstva otroka 2014 
· Enota OŠ Notranje Gorice 4 x letnik rojstva otroka 2014 ali 2013 
· Enota OŠ Brezovica 1 x letnik rojstva otroka 2014 ali 2013 
· Enota Podpeč 1 x letnik rojstva otroka 2014 ali 2013; 3 x letnik rojstva 

otroka 2017 
· Enota Preserje 1 x letnik rojstva otroka 2014 ali 2013 
· Enota Rakitna 2 x letnik rojstva otroka 2015 ali 2014 ali 2013 
 
Vpis v vrtec je možen TAKOJ, potrebno je oddati VLOGO ZA VPIS na 
upravo vrtca na naslov Vrtci Brezovica, Nova pot 9, 1351 Brezovica. 
 
 Uprava vrtca

V preteklosti so zaradi vzdrževanja in obnavljanja stavbe že potekale 
razprave glede usode šole. Z novim šolskim letom so se pogovori spet 
obudili. Iz opravljenih študij o potresni varnosti objekta je razvidno, 
da objekt glede tega ni ustrezen. Mnenja o usodi šole v tem objektu 
so deljena. Gibljejo se v dve smeri. Lahko bi z nadomestno gradnjo 
preselili šolo na novo lokacijo v vasi Jezero, ali pa bi dogradili prostore 
v šoli Preserje in ukinili podružnično šolo. 
Krajani vasi Jezero in Podpeč si prizadevamo za ohranitev šole na 
ustrezni nadomestni lokaciji v vasi Jezero. Svojo pobudo utemeljujemo 
z dejstvi, da je šola v vasi pomembna za življenje in identiteto kraja. 
Šola je nosilka kulturnih dejavnosti in s svojim obstojem in delom 
povezuje krajane. Z aktivnim vključevanjem staršev, institucij v kraju in 
ostalih krajanov povezuje krajane ter omogoča življenje kraja. 
Morebitna ukinitev podružnice in selitev otrok v matično šolo 
Preserje bi za starše iz Jezera pomenilo še dodatno časovno in 
finančno breme. Starši otrok 1. in 2. razreda so po zakonu dolžni 
poskrbeti, da pripeljejo in odpeljejo otroke iz šole oziroma do 
šolskega avtobusa. Vozni red pa je običajno neskladen s časovnimi 
možnostmi staršev vezanih na službe. 
Kot veliko prednost izpostavljamo tudi manjše število učencev v 
oddelkih. Manjše število otrok daje večji občutek domačnosti, varnosti, 
zaupanja in prijateljstva med mlajšimi in starejšimi učenci. Okolica šole 
daje učencem dobre pogoje za nazornejši pouk, predvsem pa velike 
možnosti za sproščeno gibanje v naravi. 
Velik primanjkljaj šole je to, da nima telovadnice. Zato posamezni starši 
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KD Janez Jalen
Tudi v letošnji sezoni Teater Janez 
Jalen pridno vadi in pripravlja 
gledališko poslastico, ki si jo boste 
lahko ogledali v drugi polovici 
januarja. Čemu pa boste priča 
sedaj? Ekipa ustvarja pod taktirko 
Gojmirja Lešnjaka – Gojca, ki je o 
novi predstavi in sodelovanju s 
skupino zapisal:  
»Teater, teater bo po moje 

obstajal še leto, največ dve!« reče Abby! Gospod Harper pa pristavi: 
»Skrbi me za Mortimerja. To njegovo zanimanje za teater. Gledališki 
kritik je nenehoma izpostavljen teatru in nekateri se začnejo 
zanimat zanj!« Mortimer je namreč gledališki kritik, ki gledališče 
dobesedno sovraži. Kot reče Abby: »On o gledališču piše grozne 
stvari.«  
Koliko resnic o odnosu oblasti do umetnosti je že v uvodu v to 
imenitno igro. In gledališki kritik, ki naj bi bil koristen, uporabni del 
organizma, ki mu rečemo teater, gledališče sovraži.  
Pogosto se čudimo, kako je lahko tekst, ki je napisan pred mnogimi 
leti, pa naj bo stara Grčija ali pa pred sto leti, tako aktualen. Kot da je 
napisan danes. Za današnji dan. Kot da je avtor, ki ga že mnogo let 
prekriva ruša, naš sodobnik. Ja! Naše ogledalo! Ena od sposobnosti 

pravih umetnikov je prav to – da izluščijo iz svojega življenja in 
dobe, ki jo živijo, teme, motive, ki so večni. Ljubezen, hrepenenje, 
zločin in kazen, pokvarjenost in predanost, zvestoba ...  
ARZENIK IN STARE ČIPKE je zagotovo dramska predloga te vrste. 
Vse našteto je v tem resnično imenitnem dramskem besedilu. In 
kako na moč skozi prispodobo spominja zgodba dveh ostarelih 
gospodičen v tej črni komediji na čas, ki ga živimo. Nihče več ne 
spoštuje svetosti življenja, zločin je relativiziran do te mere, da je 
za omogočanja lastne koristi dovoljeno izbrancem, se ve da, pa če 
ravno jih nihče ne ogroža.  
Vesel sem ponovnega snidenja z imenitno ekipo KD Janez Jalen, 
tako igralsko kot tehnično, ki se vsakega študija loti z veliko 
zavzetostjo in močno ambicijo pričarati gledalcem kar največ! In 
res vedno znova presegajo sami sebe. Skratka dali vam bomo vse, 
kar zmoremo in še več! To je čarobnost timskega dela, brez katerega 
gledališča ni. In tu si v prvi vrsti TI, gledalec, ki nam omogočaš, da 
živimo svoje sanje. Da nastopamo, da si prizadevamo narediti ta 
svet lepši in pravičnejši. Če smo prepričali samo enega, smo naredili 
veliko. In kdor se med nami počuti osamljenega, samotnega, 
nemočnega ... Martha in Abby poznata rešitev za vas! Na zdravje!  
Premiera bo na sporedu v petek, 18. januarja 2019 ob 19.30 uri, nato 
pa bodo sledile še ponovitve v domači dvorani v Notranjih Goricah. 
Več informacij lahko najdete na naši spletni strani www.kdjj.si.

PD od Resevne do Celjske 
koče 16. 12. 2018
 
Zima narekuje plan pohodov. PD Podpeč - Preserje je v nedeljo, 16. 
12. 2018, obiskala nižje vrhove med Celjem in Šentjurjem.   
Začeli smo z vzponom na Resevno. Poleg doma stoji 20 metrski 
razgledni stolp, s katerega je moč opazovati okoliške griče. Nismo 

se mogli izogniti domu, nato vzpona na stolp. Resevna je tudi ena 
od točk v razširjenem delu Slovenske transverzale. Vrhovi v tem 
Slovenije delu so zasejani na način, da moraš, preden opraviš 
vzpon, vedno začeti s kar nizkega izhodišča. Zaradi snega je bil 
spust zoprn in zahteven. Precejšen del poti poteka po gozdu, nekaj 
pa po cestah. Obiska, vsaj v naši smeri, ni bilo veliko kljub lepemu 
sončnemu dnevu. Do planinskega doma Alme Karlin, ki je bila 
naša vmesna točka, smo potrebovali kar dve uri in pol. Utrujenost 
nas je premagala, tako da smo si v njem privoščili kosilo. Dom stoji 
nad vasjo Svetina, v preteklosti večkrat imenovano za najlepšo 
slovensko vas, ki je tudi zadnje domovanje svetovne popotnice 
Alme Karlin. Da nam ni bilo potrebno nadaljevati vseskozi po 
cesti, smo si privoščili še strm skok na Tolsti vrh, visok 834 m. Ko 
smo prišli iz gozda, smo se spustili po smučišču do Celjske koče, 
se vkrcali v kombi in odpeljali proti domu.  
Imeli smo srečo z vremenom, opazovali kraje na poti, se 
pomenkovali in se družili z naravo in letnim časom. Lepo smo se 
imeli in uživali.  
Planinsko društvo Podpeč - Preserje želi vsem vse dobro v novem 
letu, vsem planincem pa čim bolj varno in doživeto raziskovanje 
planinskih poti.  

 Marijan Božeglav



Barjanski list  December 201812

ostalo

Vaš trgovec v Ljubljani
AVTOHIŠA IN NJENO URADNO IME
Naslov trgovca v eni vrstici

*Cena velja za model Renault Clio Life TCe 75 s paketom Cool (klima, radio) in že vsebuje redni popust v višini 2.200 €. Ob nakupu vozila in sklenitvi obveznega in osnovnega kasko zavarovanja za prvo leto prek 
Renault Financiranja prejmete popust ob menjavi staro za novo 400 € ter dodatni popust v višini 1.000 €. **Renault Financiranje ni pogoj za pridobitev paketa zimskih pnevmatik. Več informacij o ponudbi, nakupu 
in pogojih nakupa je na voljo na renault.si. 

Poraba pri mešanem ciklu 3,9 – 5,2 l/100 km. Emisije CO2 104 – 118 g/km. Emisijska stopnja: EURO 6c. Emisija NOx: 0,0168 – 0,0458 g/km. Emisija trdnih delcev: 0,00019 – 
0,00129  g/km. Število delcev (x1011): 0,01 – 0,91. Ogljikov dioksid (CO2) je najpomembnejši toplogredni plin, ki povzroča globalno segrevanje. Emisije onesnaževal zunanjega 
zraka iz prometa pomembno prispevajo k poslabšanju kakovosti zunanjega zraka. Prispevajo zlasti k čezmerno povišanim koncentracijam prizemnega ozona, delcev PM10 in PM2,5 
ter dušikovih oksidov. Več informacij o ponudbi, nakupu in pogojih nakupa je na voljo na renault.si. Slika je simbolna. Renault Nissan Slovenija, d.o.o., Dunajska 22, 1511 Ljubljana.

Renault priporoča renault.si

Renault CLIO

Že od 8.990 €*

Paket zimskih 
pnevmatik**

S paketom COOL
     radio + klima

+

T: 01 2000 550, Tržaška 108 Ljubljana
www.avtohisamalgaj.si

Novice DU Tulipan  
Vnanje Gorice
 

Tudi v decembru upokojenci nismo 
počivali. Skupaj s člani Rdečega križa 
smo obiskali in obdarili občane starejše 
od 80 let, katerih je bilo letos kar 55.  
Od starega leta smo se poslovili v 
dvorani krajevne skupnosti v Vnanjih 
goricah v petek, 14. decembra. Zbrali 
smo se v velikem številu. Ob vhodu v 
dvorano smo ponudili borovničke, člani 

pa so dobili tudi setveni koledar.  
Zaradi odsotnosti predsednika g. Tonija Jurjeca je vse prisotne 
pozdravil g. Milan Kolar.  
Naše pevke pod vodstvom zborovodkinje Tine pojejo vedno lepše in 
so s petjem stalnica na naših vseh prireditvah. Na koncu njihovega 
nastopa smo vsi v dvorani skupaj s pevkami zapeli Napitnico. Da smo 
popestrili naše druženje, smo povabili skupino Medvedkov iz vrtca v 
Vnanjih goricah. Sprejeli smo jih s pesmico Naša četica koraka. Otroci 
so nam zapeli in zaplesali, skupaj pa smo zapeli še Mi se imamo radi. Po 
dobrem kosilu smo se zavrteli ob zvokih muzikanta, našli pa smo tudi 
čas za pogovor in čas je kar hitro mineval.  
Vsem občanom občine Brezovica, posebno pa našim sokrajanom iz 
Vnanjih goric želimo v letu 2019 veliko lepih in nepozabnih trenutkov, 
zdravja, veselja in zvrhan koš dobre volje.  
Stare in nove upokojence vabimo, da se pridružijo našim aktivnostim – 
izletom, telovadbi in pevskemu zboru. Več nas bo, lepše bo.  
 
 Za DU Tulipan, Tatjana Krhin

Prazničen zaključek leta tudi 
na JKP Brezovica
 

Veselo praznično 
vzdušje zadnjega 
meseca v letu je bilo 
tudi na JKP Brezovica, 
saj je otroke vseh 
zaposlenih tudi letos 
obiskal Božiček.  
Nekaj malčkov je 
bilo letos prvič med 
nami, večino otrok pa 
Božiček že pozna, zato 

je lahko z njimi prijazno poklepetal. Povprašal jih je, kaj vse so doživeli 
čez leto, ko se niso videli, ter preveril, kako so držali obljube, ki so mu jih 
dali. Skupaj so pregledali pisma in risbice, ki so mu jih poslali. Ker so bili 
vsi otroci pridni, se je Božiček tudi letos potrudil, da je izpolnil prav vse 
otroške želje in tako poskrbel za sijoče oči in razigrano razpoloženje 
vseh otrok. Ob koncu obiska je vse otroke še enkrat lepo pozdravil, jih 
opomnil na vse obljube, ki so mu jih dali za prihodnje leto, ter otrokom 
in njihovim staršem zaželel prijetne praznične dni.  
Božičkovim željam se pridružujemo tudi zaposleni na JKP Brezovica 
in se obenem zahvaljujemo vsem občanom, Občinski upravi, 
Nadzornemu svetu, ter ostalim partnerjem, ki so v letu 2018 skupaj z 
nami pripomogli k doseganju zastavljenih ciljev in tako pripomogli k 
uspešnemu poslovnemu letu.  
Vsem občanom želimo mirne božične praznike in srečno v letu 2019!  
 
 Kolektiv JKP Brezovica, d. o. o.

Voščilo
Snežinke tiho  
padajo z neba. 
Rade prekrile bi vse tegobe  
tega našega sveta. 
Ena padla je na pladenj želja. 
Čisto majhna in drobna snežinkica. 
Nesimo jo v svet, med vse ljudi, skupaj 
s srečo, zdravjem in veseljem. 
Ob novem letu pa naj še za mir, radost 
in ljubezen poskrbi. 
 
Obilo lepih trenutkov vam v letu 2019 
želijo člani 

 PGD 
 Notranje Gorice - Plešivica
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RAKITNA
Prodamo 951,00 m2 zazidljive parcele v bližini jezera, 
nad hotelom. Parcela je ravna, sončna v rahlem naklonu. 
Dostop urejen, komunalni priključki ob parceli. 

Cena: 48.900,00 eur. 
Kontakt: 040 569 996, Dino Zukanovič.

 

Poslavljamo se od leta 2018 
in pozdravljamo novo leto!
Leto 2018 je bilo za našo folklorno skupino zelo uspešno. Izvedli smo 
14 komercialnih nastopov za turiste, dve celovečerni gostovanji – pri 
FS Cerklje na gorenjskem in pri FS Torbarji iz Postojne na poletnem 
festivalu Kulturni utrip poletja. Poleg tega je marca začela aktivno 
delovati seniorska skupina, ki se je s svojim pozitivnim odnosom 
in veseljem do plesa v našo skupino odlično vklopila. Tudi otroška 
skupina je bila zelo aktivna – nastopila je v oddaji Dobro jutro v 
Notranjih Goricah in izvedla še tri nastope v občini Brezovica.  
 Mladinska skupina pa se je pod vodstvom Monike Dolinar, z dolenskimi 
plesi pod naslovom Čebelarstvo, uvrstila na regijsko srečanje folklornih 
skupin v Dolskem.  
Avgusta smo v zakon pospremili in z lepimi željami za prihodnost 
opremili našega dolgoletnega zvestega člana folklorne skupine – 
Blaža Vidmarja.  
V novembru smo uspešno izvedli tudi lasten celovečerni nastop z 
naslovom Pri belokranjski zidanici. Na nastopu so bili v gosteh Turistično 
društvo Dolsko, Senožeški tamburaši in Kulturno Društvo Folklora Cerklje.  
V decembru pa smo sodelovali pri dobrodelnem sejmu, ki ga je 
organiziral Klub študentov Brezovica, kjer je z gorenjskimi plesi 
pospremilo prižig lučk na občinski smreki.  
Za donacije in pomoč pri delovanju naše folklorne skupine v letu 2018 

bi se radi še posebej zahvalili: Občini Brezovica, Krajevni skupnosti 
Vnanje Gorice, podjetjem Klima Dolinar, Janez Prah, s. p., Sauter 
elektronika, Lesnina MG oprema, d. d., Fibernet, d. o. o., Benotours 
Bernard Jesenovec, Gostilni Kavčič, podjetju Zavarovalno zastopanje 
Brst, Na pot, Avtomehanika Istenič, Anabe, Gasilskemu društvu 
Brezovica in Gasilskemu društvu Vnanje Gorice.   
V prihajajočem letu nas čaka še veliko novih izzivov in lepih plesnih 
trenutkov, saj med drugim načrtujemo udeležbo na mednarodnem 
folklornem festivalu v Jordaniji, kjer bomo pobliže spoznali tuje 
folklorne skupine, kostume in njihove običaje ter predstavili lastne.  
Srečno novo leto!  
 Članica KD FS Rožmarin, Urška Levstek  
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DU Notranje Gorice - Plešivica
Dnevi hitro minevajo in že smo stopili v čarobni december, poln dogajanj 
tako v društvu kot okoli nas. Vsako leto organiziramo v dvorani novoletno 
druženje upokojencev. Tako je bilo tudi letos. Dvorana je bila polna do 
zadnjega kotička. Na tej prireditvi so nastopili učenci iz POŠ Notranje 
Gorice. Imeli so krasno točko. Učiteljicam se prav lepo zahvaljujem, da 
so jih tako lepo pripravile. Povabilu so se odzvali tudi iz KD Janez Jalen 
in letos so pripravili skeč, ki je obiskovalce v dvorani dobro nasmejali. Po 
kulturnem programu smo goste postregli s hrano. Pridne gospodinje iz 
našega društva so spekle veliko dobrega peciva. Hvala vsem.  
Letos smo namesto koledarja vsakemu navzočemu podarili darilce, 
malo poletja, to je bila sivka. Sami smo naredili vrečke iz tila, v katere 
smo napolnili cvetove sivke in opremili z vizitko. Skromno smo obdarili 
najstarejšo in najstarejšega člana v dvorani.  
To še ni vse. Za ples je bilo poskrbljeno, da so se lahko do sitega naplesali. 
Ko je bilo vsega konec, smo pospravili dvorano in jo zapustili lepo.  
V naslednjih dneh bomo pakirali novoletna darila za člane nad 75 let, 
teh je več kot polovica vseh v društvu. Vsakega obiščemo, izročimo 
darilo in voščilnico, ki smo jih naredili sami. Ne pozabimo pa na tiste, 
ki so v domovih, in take, ki so bolni in nepokretni doma.  Ko bo vse to 
opravljeno, se bomo oddahnili in pripravili še za nas zaključek leta.  
Vabimo vas, da se tudi mlajši upokojenci včlanite in nam pomagate 
z raznimi predlogi, veseli bomo vsakega novega člana, saj moramo 
pomladiti naše društvo.  

Zaradi praznikov bodo uradne ure v sredo, 9. januarja 2019, sicer pa so 
vsako prvo sredo v mesecu od 10-ih do 11-ih v društveni pisarni.  
Na koncu želim vsem srečno, zdravo in uspešno novo leto 2019.  
 
 Metka Marinčič, predsednica DU

Praznični december  
v ŠKTD Lokvanj
Adventni venec je spleten iz zimzelenega rastlinja in ima štiri sveče, ki 
ponazarjajo štiri adventne nedelje. V ŠKTD Lokvanj je na to idejo prišla 
predsednica Breda Jesenko. Ogrodje sta zasnovala in naredila Bernard 
Jesenko in Marjan Mravlje. Adventni venec, ki meri v premeru 8 m, je 14 
dni pomagalo plesti veliko pridnih rok.   Sobotni večer pred prvo adventno 
nedeljo je bil v znamenju blagoslova venca in prižiga prve adventne sveče. 
Pri Adventnem vencu so se zbrali številni domačini in okoliški krajani, ter 
člani ŠKTD Lokvanj. Imeli smo krajši program, ki ga je povezovala tajnica 
Tatjana Poplas. V goste smo povabili MPZ Amicorn in Podpeške pobe, ki 
so nam popestrili program s petjem. Gospod župnik Jože Treven je prišel 
blagoslovit adventni venec. Prvo svečo je prižgala predsednica društva 
Breda Jesenko. Pred samim zaključkom je povezovalka povabila vse 
obiskovalce, da si lahko privoščijo kozarček kuhančka in kanapejčke ter 
pecivo, ki so ga napekle gospe iz Aktiva kmečkih žena in deklet Krim. Ob 
dobri glasbi smo se veselili dolgo v noč.  
Ob tej priložnosti se vsem, ki ste letos kakor koli sodelovali pri delu v 
ŠKTD Lokvanj, iz srca zahvaljujem v imenu društva in naše predsednice 
Brede Jesenko. Želimo si, da bi drugo leto prav tako uspešno sodelovali 
in se imeli kar se da lepo. Ker se leto počasi bliža koncu, želim bralcem in 
članom ŠKTD Lokvanj lepo, uspešno in zdravo novo leto 2019.
  ŠKTD Lokvanj 
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Novice iz TD Rakitna
V začetku decembra smo se dobili v Polharski koči na prijetnem 
prednovoletnim srečanju. Vabljeni so bili člani upravnega in 
nadzornega odbora ter disciplinske komisije TDR, posebej pa 
tudi udeleženci – prostovoljci številnih delovnih akcij društva 
v letošnjem letu. Nekateri so se teh akcij udeležili kar večkrat. 
Vsem se najlepše zahvaljujemo. Za kratek čas sta poskrbela dva 
harmonikaša, na godalo pa jih je spremljal naš neumorni in 
vsestranski Veljko. Najbolj zagreti so tudi zaplesali. Za popestritev 
je bil tudi nagradni kviz Rakiški jambor in gozd. Prvi trije zmagovalci 
kviza so bili nagrajeni. Vsem krajanom Rakitne se zahvaljujemo za 
zelo uspešno akcijo zbiranja prostovoljnih prispevkov za koledar o 
Rakiškem jamboru.

Ob koncu leta vsem našim članicam in članom kot tudi vsem krajanom 
Rakitne želimo vse dobro v letu 2019, predvsem veliko zdravja in 
zadovoljstva.

Ob tej priložnosti je predsednik društva, Darko Jerina, pripravil tudi 
pesem, ki pa si jo lahko zaradi prostorske stiske preberete v daljši verziji 
tega članka na spletnih straneh Občine Brezovica in MojaObčina.si 
(opomba uredništva).

 TD Rakitna
 

Novoletno voščilo  
PGD Jezero
Spoštovane gasilke, gasilci, spoštovane 
krajanke in krajani Jezera, 
novoletni čas je vedno tudi čas za 
oceno in presojo vsega doseženega. To 
je čas za nove načrte. Ob prehodu iz starega v 
novo leto poskušamo nekako izmeriti, kje smo, do 
kod smo prišli in kaj nas še čaka. To velja za naša osebna življenja, 
za delo, ki ga opravljamo in tudi za poslanstvo, ki ga imamo gasilci. 
S poslanstvom, ki ga opravljamo, želimo biti vsi v tvornem odnosu. 
Tako lažje uresničujemo skupne interese, ki nam zagotavljajo urejeno 
medsebojno sožitje ter zaupanja poln in varen pogled v prihodnost. 
Dovolite mi, da vam voščim. Vsakemu med vami. Tudi tako se vam bi 
rad zahvalil za ponovno izkazano zaupanje, ki mi bo še naprej v veliko 
oporo pri opravljanju prevzetih dolžnosti in obveznosti. 
V letu 2019 vam želim veliko sreče, osebnega zadovoljstva, zdravja in 
uspehov. Želim vam, da bi znali biti tudi v prihodnjem letu dovolj strpni 
do samih sebe in do tistih, ki so okrog nas. Želim, da bi znali razumeti 
ljudi okoli sebe in jim znali pomagati, ko bodo pomoč potrebovali. 
Z gasilskim pozdravom Na pomoč. 
 
 Boris Golob, predsednik PGD Jezero

Slike 
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Praznični december v  
DEOS centru starejših 
Notranje Gorice

Mraz, slednji je obdaril še otroke zaposlenih. Uspešno so izpeljali 
projekt Mala pozornost za veliko veselje. Tako so vse stanovalke in 
stanovalci prejeli čudovito voščilnico z najlepšimi željami iz različnih 
koncev Slovenije. Razveselili so se daril Božička za en dan, poseben vtis 
pa je pustilo praznovanje novega leta. Dekleta iz skupine Toscabeat 
so pripravile čudovit program, poln prelepih božičnih pesmi, pred 
centrom pa so občudovali ognjemet ter nazdravili na uspešno in 
zdravo novo leto 2019!

 Barbara Sorčan

Čudeži obstajajo!
Le verjeti je treba vanje.

Naj bo novo leto 2019
polno čudežev za vse.

OO DESUS BREZOVICA

Prvi ponedeljek v letošnjem decembru so v DEOS Centru starejših 
Notranje Gorice otvorili z decembrsko razstavo kreativnih ustvarjalk 
– stanovalk, ki v okviru delovne terapije ustvarjajo čudovite izdelke. 
Na prazničnem sejmu pa so bili na voljo še drugi raznoliki izdelki 
razstavljavcev. Manjkalo ni obutve, oblačil, medenih in mesnih 
izdelkov ter zelenjave. Na bivalnih enotah Breza in Lipa so stanovalci 
skupaj s svojci ustvarjali novoletne izdelke, se družili in zabavali ob 
petju božičnih pesmi. Center so praznično okrasili stanovalci skupaj z 
zaposlenimi, prava atrakcija pa je kamin na recepciji, ki ga je izdelala 
zaposlena Sabina Bačar. Že tradicionalno so se odpravili proti prestolnici 
Slovenije na ogled lučk. Za prevoz je poskrbela občina Brezovica in 
podjetje LPP, za topel napitek pa kavarna Kapuciner na Kongresnem 
trgu. Na Osnovni šoli Brezovica so se udeležili praznične čajanke, v 
hali Tivoli pa uživali na koncertu Helene Blagne. Za prazničen nastope 
so poskrbeli ženski pevski zbor Ivana Cankarja, otroci iz plesne šole 
Livia Dance in iz osnovne šole Notranje Gorice. Seveda jih je s svojim 
obiskom počastil Sv. Nikolaj, ki je letošnje leto prišel v spremstvu 
hudička. Miklavž je tako presenetil vse stanovalke in stanovalce v 
centru. Obiskala sta jih tudi druga dva dobra moža, Božiček in dedek 

Tihi ubijalec – ogljikov oksid 
Gre za izjemno strupen, smrtno nevaren plin, ki ga s čutili ne 
moremo zaznati. Nastaja v pečeh, ki dobijo premalo kisika, nahaja 
pa se tudi v izpušnih plinih motorjev z notranjim zgorevanjem. Za 
človeka in živali je ogljikov oksid strupen, saj preprečuje organizmu 
sposobnost absorbiranja kisika, kar vodi v resne in tudi usodne 
poškodbe tkiv.  
Za preprečevanje nastanka nevarnega plina je potrebno strokovno 
načrtovanje in vzdrževanje ogrevalnih sistemov. Dodatno pozornost 
moramo nameniti pri zamenjavi oken in vrat, ker se lahko oskrba z 
zrakom v prostoru zmanjša. Motorje z notranjim izgorevanjem ne 
smemo uporabljati v zaprtih prostorih in tudi kadar delujejo zunaj 
in so nameščeni neposredno ob objektu, naj bodo izpušne cevi 
usmerjene stran od objekta.  
Namestitev javljalnika ogljikovega oksida naj služi kot naš zaveznik 
v skrajnem primeru, ko so bili predhodno že izvedeni vsi strokovno 
ustrezni primarni ukrepi.  
 
 Komisija za preventivo GZ Brezovica

Novoletno voščilo  
podpeških gasilcev
V letošnjem letu je naše društvo praznovalo 
110-letnico obstoja društva. V mesecu maju smo imeli 
slavnostno sejo in uradno prevzeli novo avto cisterno. 
Ponosni smo, da naše društvo piše uspešno zgodbo, zato 
velja zahvala vsem članom, tako tistim, ki jih ni več med 
nami, kot tudi tistim, ki danes soustvarjajo njegovo delovanje. 
Velika zahvala velja tudi mnogim donatorjem, vaščanom in 
vsem, ki pripomorete k uspešnemu delovanju našega društva. 
Tudi v prihajajočem letu 2019 se bomo potrudili, da boste vaščani 
v primeru naravnih in drugih nesreč dobili hitro in strokovno pomoč. 
Želimo vam vesele praznike in čim več uresničenih želja!

Z gasilskim pozdravom »Na pomoč«! 

 PGD Podpeč
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Poročilo in voščilo iz KORK 
Notranje Gorice
 
Kot vsa leta doslej, smo prostovoljci Krajevne organizacije Rdečega 
križa (KORK) Notranje Gorice skozi celo leto med pomoči potrebne 
občane razdeljevali prehranske pakete. Nadaljujemo tudi z dolgoletno 
tradicijo – kar nekaj naših članov se namreč že leta redno udeležuje 
krvodajalskih akcij, saj darovana kri rešuje življenja. Če bi tudi vi želeli 
postati krvodajalec, pa ne veste kako, lahko prvi korak naredite v naši 
družbi. Preko leta smo z ekipo prve pomoči izvajali brezplačne delavnice 
prve pomoči in temeljnih postopkov oživljanja za občane ter predavanja 
o darovanju organov. Pri vajah prve pomoči smo tudi letos uspešno 
sodelovali s PGD Notranje Gorice - Plešivica ter Centrom starejših 
občanov DEOS in KD Janez Jalen, ki sta s svojo gostoljubnostjo pogosto 
omogočila izvedbo naših dejavnosti. Z veseljem sporočam, da sta se nam 
konec leta pridružili še dve članici, ki sta novembra letos opravili izpit 
in postali bolničarki. Dve članici pa se trenutno dodatno izobražujeta 
še za nudenje psihosocialne pomoči. Posebej moram izpostaviti 
podjetniško pobudo Obrtniki za srce, ki je našemu kraju s pomočjo 
donacij zagotovila prvi javno dostopen defibrilator. Vsekakor bomo tudi 
v bodoče delali na tem, da bi temu zgledu skupaj s celotno skupnostjo 
sledili tudi ostali kraji po občini, ki so od nujne medicinske pomoči 
v primeru srčnega zastoja oddaljeni toliko, da je za uspešno rešitev 

Pogovorni večer o 
medijih in drugih 
aktualnih temah  

(fake news, svoboda govora)

v torek, 15. januarja 2019, ob 18.00,  
v modri dvorani občine Brezovica.

(nad trgovino mercator, Podpeška 2)
Gosta večera: Peter jančič in miro Petek

Moderatorka: Alenka Jeraj

oo SdS Brezovica in  
Žo SdS Brezovica vabi

Vabljeni!

situacije v primeru srčnega zastoja nujna 
pomoč laikov in uporaba AED. Tik pred 
prazniki poteka tudi obdarovanje naših 
socialno šibkejših starejših sokrajanov 
z malimi priložnostnimi pozornostmi. 
Sem in tja pa pod smrekico zaide tudi 
kakšno darilce za najmlajše člane naše 
skupnosti, ki bi sicer na novoletni večer 
ostali praznih rok in žalostnih oči. 
Iskrena hvala vsem, ki se odzivate na naše pozive k 
nudenju pomoči soobčanom v nujnih primerih (z nakupom kurilnega 
olja, osnovnih živil ali plačilom zapadlih položnic). Včasih uradni mlini 
pomoči meljejo prepočasi in takrat se vedno izkažete vi, ki vam pravim 
moji prikriti prostovoljci. Hvala tudi krajevni Karitas, s katero si, kadar je 
potrebno, učinkovito podamo roko in s skupnimi močmi zmanjšujemo 
breme družin in posameznikov, ki se znajdejo v stiski. Najbrž ni 
treba posebej poudarjati, da se vse dejavnosti izvajajo s pomočjo 
prostovoljnega dela in v prostem času. Ure, posvečene prostovoljstvu, 
lahko tudi letos v naši KORK štejemo v stotinah. 
Zapis končujem z eno novoletno željo zase – da bi bilo tudi v bodoče 
oseb s čutom za sočloveka vedno več, in eno za vas – da bi začutili, 
kako smo skupaj močnejši in varnejši.

 za KORK Notranje Gorice , Mojca Pristavec Đogić
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Novo leto naj zaznamujejo  
zdravje, sreča in zadovoljstvo. 
Vse dobro v letu 2019!

Občinski odbor NSi Brezovica

Spominski shod Slovenske 
ljudske stranke v Ljubljani
Pred 30 leti se je zgodil nekakšen kmečki punt – lahko bi mu rekli tudi 
punt za staro pravdo. 12. maja 1988 so se v unionski dvorani zbrali kmetje 
cele Slovenije pod vodstvom Ivana Omna, kmeta iz Zminca. Zahteve so 
bile jasne, hočemo drugačno politično ureditev, hočemo svojo državo, 
Slovenijo. Tako se je 12. maja, pred 30 leti, rodila prva demokratična stranka 
– Kmečka stranka, predhodnica SLS. Takrat je Ivan Oman spregovoril 
odločilne besede: »Priletela je prva lastovka slovenske pomladi« in dodal: 
»Bog živi slovensko kmečko zvezo – Bog živi Slovenijo!«  
 Tudi 4. decembra ob proslavi 30-letnice ustanovitve prve demokratične 
stranke je unionska dvorana pokala po šivih. Vesela in ponosna sem 
bila, da sem se proslave udeležila, saj sem tudi sama ustanovna članica. 
Spomini so bili še kako živi, ko smo se leta 1989 kmetje v Radni uprli še 
zgodnjemu hlastanju po naši zemlji, ko so nam hoteli nacionalizirati vsa 
prosta zemljišča v Radni. Uprli smo se in uspeli. Ponosna sem na vse, ki so 
pri tem uporu sodelovali. Spomini so mi spet uhajali v Goriška Brda na prvi 
tabor slovenske ljudske stranke, Kmečke zveze leta 1989, kjer sem tudi 
sama imela takrat govor na temo Nacionalizacija zemlje v Radni.  
Tudi zdaj, 4. decembra 2018, je bil slavnostni govornik Ivan Oman, ki 
je v svojem govoru preletel zgodovino in pomen ustanovitve prve 
demokratične stranke. Stoječe ovacije je ob prihodu požel tudi tržaški 
Slovenec, stopetletni Boris Pahor. Predsednik Slovenske ljudske stranke 
Marjan Podobnik je spregovoril tudi pomembne besede v smeri sprave 

slovenskega naroda. Po ekranu nas je nagovoril tudi predsednik države, 
Borut Pahor, ki se je trenutno mudil v Grčiji, in kandidat za bodočega 
komisarja Evropske komisije, Manfred Weber. Na proslavi je bil govornik 
tudi predsednik NSi, Matej Tonin. Za dobro voljo in počutje pa so poskrbeli 
Prifarski muzikantje in folklorne skupine.  
Nekaj je v tem veselem decembru. Otroška srca so polna pričakovanj, ob 
obdaritvi treh dobrih mož. Tudi mi v SLS bi radi spregovorili spodbudne 
besede in se dotaknili strtih src vseh tistih, ki so v letošnjem letu izgubili 
svoje drage. Ne obupajte, vse kar se nam zgodi, nam je namenjeno.   
Veliko topline in pozitivnih misli ter vse najboljše v letu 2019, Vam želi 
Slovenska Ljudska Stranka.  
 
 Za SLS, Veršič Marija
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Vsem želimo mirne božične
praznike ter srečno, zdravo
in uspešno leto 2019.

V Listi mladih in zelenih se
borimo za medgeneracijsko
povezanost občanov, zato
vam ob tej priliki želimo
veliko otroške igrivosti,
mladostniške energije in
izkušene modrosti. Srečno!

Spoštovane občanke in občani.

V Listi mladih in zelenih se zahvaljujemo vsem, ki ste
letos na lokalnih volitvah obkrožili številko 7 in dali
glas našim predstavnikom. Z vašimi glasovi smo
dosegli drugo mesto po številu prejetih glasov in sicer
se vas je 20,59 % udeležencev volitev, odločilo za
podporo naši listi. Prepričani smo, da je dober
rezultat na volitvah odraz našega dosedanjega dela in
predstavlja močno motivacijo za delo v prihodnje.

Z vašo pomočjo smo dosegli štiri sedeže v Občinskem
svetu, dva člana KS Vnanje Gorice (od tega je eden
izvoljen za predsednika), enega člana KS Brezovica,
ki je izvoljen tudi za predsednika KS, tri člane KS
Notranje Gorice – Plešivica in eno članico KS Podpeč
– Preserje. Hvala!

BREZOVICA:
  AVTOCESTNI IZVOZ s povezovalno cesto do Vnanjih Goric
  KANALIZACIJA - od Špana do konca Z Brezovice (celotno naselje)
  - Cesta na postajo, ulica Ivana Selana, ...
  - Na Lazih
  INDUSTRIJSKA CONA (ob novem AC izvozu)
  Nov VRTEC na Brezovici (ob šoli Brezovica)
  ŠPORTNA VEČNAMENSKA DVORANA  

(s povezovalnim hodnikom do šole, da jo bodo  
uporabljali tudi učenci)
  Prizidek k OŠ BREZOVICA (4 nove učilnice s kabineti), 

zamenjava starih oken

GORIČICA:
  PLOČNIK do konca vasi
  Ureditev UČNE POTI za naravno dediščino  

(ptiči, barje, goriški mah,…)
  KANALIZACIJA 

 KAMNIK POD KRIMOM:
  AVTOBUSNA POSTAJA, ureditev nove postaje
  PLOČNIK od Kamnika do OŠ Preserje
  PLOČNIK od križišča pri JKP do Gostilne Pri Koširju

RAKITNA:
  ASVALTIRANJE PARKIRIŠČA ob jezeru Rakitna
  ČIŠČENJE JEZERA (izpraznitev ter čiščenje jezera, za varno kopanje)
  Ureditev prostorov nad vrtcem Rakitna za NOVO KNJIŽNICO in  

KULTURNI PROSTOR
  Pridobitev NOVIH PROGRAMOV MKZ
  KANALIZACIJA nadaljevanje po kraju

VNANJE GORICE:
  POVEZOVALNA CESTA do novega AVTOCESTNEGA IZVOZA
  Pločniki od NOVE POTI do ZANOGE
  Povečanje zdravstvenega doma z novim PEDIATROM
  ŽELEZNIŠKA POSTAJA
  Kanalizacija po kraju LAZE

NOTRANJE GORICE:
  ŽABNICA kanalizacija
  Žabnica ureditev POVEZOVALNE CESTE  

ob železnici do novega AC izvoza
  CESTA NA LOG ureditev varne ceste s pločniki

JEZERO:
  PLOČNIKI na poti v Črno vas,  

ter od Petrola do Gasilskega doma Jezero
  Ureditev PARKA Kobijeve vile (ZD Podpeč) s pomolom do 

vode ter ureditev OTROŠKEGA IGRIŠČA
  Ureditev kolesarskih poti po barju
  JEZERO, vzdrževanje in ureditev okolice jezera

PODPEČ:
  PLOČNIK skozi Podpeč, da se uredi varna pot

PRESERJE:
  PLOČNIKI skozi vas, mimo OŠ do Gostilne Rožca
  PROSVETNI DOM ureditev okolice z baliniščem
  OŠ PRESERJE razširitev in nove učilnice s prizidkom

     DOLENJA IN GORENJA BREZOVICA:
    KANALIZACIJA po obeh vaseh z sanacijo vodovoda
     Ureditev CESTE na DOLENJI BREZOVICI  

ter sanacija odvodnavanja meteorne vode

Spoštovani občani, 
Občinski odbor SDS Brezovica s svojim delom in rezultati dokazuje, da je napredek in razvoj 

občine odvisen od medsebojnega sodelovanja ter spoštovanja kljub politični različnosti. Na 
letošnjih lokalnih volitvah nastopamo s polno 18 člansko listi, na kateri je v ospredju zastopana mlaj-
ša generacija. Ponovno podpiramo kandidaturo župana Metoda Ropreta, ki  z vodenjem občine 
dokazuje, da je kos tej zahtevni funkciji. V naslednjem mandatu si bomo prizadevali, da se uresničijo 
spodaj navedeni občinski projekti.

Janez Miklič, predsednik občinskega odbora SDS Brezovica

Občinski odbor SDS Brezovica

2019-2022 BOMO REALIZIRALI PROJEKTE:

LISTA KANDIDATK IN KANDIDATOV ZA LOKALNE VOLITVE 2018

Zap. 
Št.

Ime in  
priimek

Rojen Stalno  
prebivališče

Stop. 
izobra.

1. Janez Marinčič 17. 9. 1983 Žabnica 11, 1357 Notranje Gorice VII.

2. Eva Plešnar 14. 3. 1993 Požarnice 74, V.G. 1351 Vnanje Gorice V.

3. Jernej Rogelj 11. 6. 1985 Podpeč 9, 1352 Preserje V.

4. Julija Urbančič 26. 1. 1998 Za grabnom 34, 1351 Brezovica V.

5. Jure Bačar 17. 5. 1991 Kamnik/ Krimom 56, 1352 Preserje V.

6. Nataša Smrekar 2. 11. 1978 Podovnice 34, 1357 Notranje Gorice VIII.

7. Peter Svete 5. 3. 1969 Kamnik/Krimom 11G, 1352 Preserje V.

8. Marija Belič 2. 6. 1947 Ul. Ivana selana 46, 1351 Brezovica IV.

9. Matej Bečaj 23. 2. 1994 Rakitna 229B, 1352 Rakitna VI/2

Zap. 
Št.

Ime in  
priimek

Rojen Stalno  
prebivališče

Stop. 
izobra.

10. Marta Bregar 23. 2. 1962 Kamnik/Krimom 151, 1352 Preserje V.

11. Marija Bečaj 17. 3. 1958 Rakitna 229B, 1352 Rakitna V.

12. Matija Rogelj 14. 2. 1963 V Hrastovec 7, 1357 Notranje Gorice IV.

13. Andrej Remškar 16. 5. 1953 Tržaška  573, 1351 Brezovica V.

14. Vera Susman 26. 8. 1952 Preserje 32C, 1352 Preserje VI.

15. Primož Remškar 2. 7. 1970 Podpeška. 234, 1357 Notranje Gorice V.

16. Anja Bah Žibert 27. 6. 1973 Na lazih 21a, V.G.,1351 Brezovica VI/2

17. Milan Kolar 22. 5. 1945 Ob Curnovcu 16,V.G.,1351 Vnanje Gorice V.

18. Klemen Velkavrh 24. 9. 1980 Podpeška 308A, 1357 Notranje Gorice VII.
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Spoštovani! 
Pred nami je december, ki je posejan s prazničnimi dnevi. 
Spomnili se bomo plebiscita, na katerem smo se Slovenci 
odločili, da želimo sami odločati o svoji usodi. Želiva ponosno 
praznovanje dneva samostojnosti in enotnosti. Božič nas 
bo spomnil na rojstvo Kristusa in pomen družine. In vzeli si 
bomo čas za svoje drage. Naj bo blagoslovljen in poln lepih 
trenutkov. Nato pa bomo stopili v novo leto z novimi načrti, 
idejami in željami. Naj se vam uresničijo! 
 Alenka Jeraj in Anže Logar

Voščilo ZZB NOB Slovenije

»Vsem občankam in občanom 
želimo vesele praznike 
in srečno novo leto.«  
 
 ZZB NOB Slovenije – Podpeč - Preserje

Naj bo leto 2019 za vsakega posameznika leto zmage in leto novih priložnosti, 
Naj prinese bogato letino, veliko topline in pozitivnih mislih ter medsebojno poveznost ljudi. 

Vesel in topel ter srečno in uspešno leto 2019 vam želi OO SLS Brezovica



UPRAVA
OBČINE BREZOVICA

URADNE URE:
Občina Brezovica
Tržaška cesta 390
1351 Brezovica

PON.: od 9.00 do 12.00
SRE.:  od 9.00 do 12.00 in
 od 14.00 do 17.00
PET.:  od 9.00 do 13.00

Telefon: 01 360 17 70
Faks: 01 360  17 71
E-pošta: info@brezovica.si
Spletna stran:
www.brezovica.si

Za e-izdajo 
Barjanskega lista 
poskenirajte  
QR kodo

NASLEDNJA ŠTEVILKA
PREDVIDOMA IZIDE
25. 1. 2019,

PRISPEVKE
SPREJEMAMO DO
15. 1. 2019,

OGLASE PA DO  
ZAPOLNITVE PROSTORA.

Izdajatelj: Občina Brezovica
Izvedba: Nevtron & Company, d. o. o.
Naklada: 4.100 izvodov

Kontakt uredništva:
•	 prispevke pa nam lahko pošiljate 

na elektronski naslov 
barjanskilist@brezovica.si.

•	 pišete nam lahko na naslov: 
Nevtron & Company, d. o. o.,  
za Barjanski List 
Koprska ulica 72, 1000 Ljubljana 

Dolžina posameznih prispevkov je
omejena na 3.000 znakov s presledki.
Uredništvo si pridržuje pravico do
krajšanja predolgih prispevkov.

Prosimo, da oglase in povpraševanja  
glede oglasnega prostora pošljete na  
janja.viher@infonet.fm

Uredništvo in 
občina Brezovica  
vam želimo vesele 
praznike in srečno 
novo leto 2019!

KDAJ KAJ KJE ORGANIZATOR
četrtek, 3. januar  
ob 17:30

Ura pravljic:  
Sneženi mož

Knjižnica Brezovica, 
Podpeška cesta 2

MKL, Knjižnica Brezovica

sobota, 5. januar 
ob 18. uri

Božično-novoletni 
koncert

Rakitna, Rakitna 66 Kulturno društvo Rakitna

nedelja, 6. januar 
ob 7. uri

Blegoš
Avtobusna postaja 
Preserje, Preserje 60

PD Podpeč - Preserje

sreda, 9. januar 
ob 7. uri

Kozlek
Avtobusna postaja 
Preserje, Preserje 60

PD Podpeč - Preserje

sobota, 12. januar 
ob 19. uri

Viki Grošelj na 
Antonovem večeru  
na Brezovici

Marijin dom, 
Starovaška 19

Župnija Brezovica in 
Kulturno društvo Breza

nedelja, 13. januar 
ob 8. uri

Dražgoše
Avtobusna postaja 
Preserje, Preserje 60

PD Podpeč - Preserje

torek, 15. januar 
ob 9. uri – četrtek, 
17. januar ob 14. uri

Usposabljanje iz 
fitomedicine

Gasilski dom Verd, 
Verd 100, Vrhnika

KGZS-ZAVOD LJ

sobota, 19. januar 
ob 19. uri

Koncert božičnih 
pesmi

Cerkev na Brezovici, 
Brezovica

Župnija Brezovica in 
Kulturno društvo Breza.

nedelja, 20. januar 
ob 7. uri

Kranjska Reber
Avtobusna postaja 
Preserje, Preserje 60

PD Podpeč - Preserje

nedelja, 20. januar 
ob 10. uri

Praznovanje 
»Antonovo« na 
Brezovici

Brezovica, Brezovica
Župnija Brezovica in 
Kulturno društvo Breza.

torek, 22. januar 
ob 19:15

Potopisno predavanje: 
Tibet, Marko Čuden

Knjižnica Brezovica, 
Podpeška cesta 2

MKL, Knjižnica Brezovica

četrtek, 24. januar 
ob 17:30

Brezplačna delavnica 
oživljanja in uporaba 
AED

Center starejših 
Notranje Gorice – 
DEOS, Gmajna 7

Rdeči križ Slovenije – OZ 
Ljubljana – KO Notranje 
Gorice

sobota, 26. januar 
ob 19. uri

Predstava Dohodnina 
(KUD Fran Govekar)

Podružnična šola 
Rakitna, Rakitna 66

Kulturno društvo Rakitna

nedelja, 27. januar 
ob 7. uri

Socerb – Glinščica - 
Botač - Kokoš

Avtobusna postaja 
Preserje, Preserje 60

PD Podpeč - Preserje

Zahvala
Ne jokajte na mojem grobu,  
ni me tu, ne spim.  
Sem v pomladni sapi vetra,  
v zimskem snegu se iskrim.  
Sem sončni žarek v žitnem polju  
in drobna kaplja na jesen.  

Sem bela golobica, ki tiho poletim,  
odnesla žalost vam iz src,  
svetal in drag spomin pustim. 
 
Tiho in nepričakovano se je poslovila naša 
draga žena, sestra in teta  

 TEREZIJA MAGDIČ 
(1943–2018) iz Vnanjih Goric  
  
Iskrena hvala sorodnikom, sosedom, prijateljem in 
znancem, ki ste nam izrekli sožalje, darovali cvetje 
in sveče, ter jo pospremili na njeni zadnji poti. 

 Žalujoči vsi njeni


